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ZAPYTANIE 

 

1. W protokole ze spotkania w Szkole Podstawowej nr 51 w dniu 13 sierpnia 2024 roku w 

sprawie boiska Orlik zapisano, że w soboty nie będzie możliwości rezerwacji i wynajmu 

boiska, a dopuszczalna będzie jedynie organizacja sporadycznych imprez (turniejów, 

festynów), po wcześniejszym poinformowaniu o tym Rady Osiedla Chartowo. Dostępny na 

stronie szkoły regulamin Orlika dopuszcza jednak wynajem Orlika grupom zorganizowanym. 

a) Dlaczego Szkoła zmieniła zapis w regulaminie względem deklaracji ze spotkania? 

b) Czy Szkoła informowała oficjalnie kogokolwiek o tym, że zmienia postanowienia co do 

możliwości wynajmu Orlika grupom zorganizowanym w soboty? Jeżeli tak, to kogo i w jaki 

sposób? 

2. 

a) Proszę o podanie wszystkich rezerwacji lub wynajmów boiska Orlik jakie miały miejsce w 

soboty począwszy od września 2024 do 30 listopada 2024 włącznie (tj. w dni 7.09, 14.09, 

21.09. 28.09, 5.10, 12.10, 19.10, 26.10, 2.11, 9.11, 16.11, 23.11, 30.11 2024 roku). W każdym 

przypadku proszę dodatkowo podać kto rezerwował lub wynajmował boisko, ewentualnie 

zaznaczyć że dokonywała tego osoba prywatna. 

b) Czy są obecnie jakieś rezerwacje stałe boiska Orlik w soboty? 



3. Czy i w jaki sposób Szkoła realizuje zapisane we wspomnianym protokole zobowiązanie, że 

podczas otwarcia boiska w soboty będzie obecna osoba nadzorująca – pilnująca porządku? 

W szczególności: 

a) Czy Szkoła zatrudniła dodatkowego pracownika (w dowolnej formie jeśli chodzi o rodzaj 

umowy), którego obowiązkiem jest pilnowanie porządku w soboty, czy też zadanie to 

powierzyła jednemu z już wcześniej zatrudnionych pracowników? 

b) Jeżeli pilnowaniem zajmuje się dotychczasowy pracownik Szkoły, czy otrzymuje za tę 

funkcję dodatkowe wynagrodzenie? 

c) Gdzie dokładnie przebywa (a przynajmniej powinna przebywać) osoba pilnująca porządku 

na Orliku w trakcie gdy boisko jest otwarte w soboty? 

d) Czy i w jaki sposób Szkoła kontroluje czy osoba pilnująca porządku prawidłowo wywiązuje 

się ze swojego zadania, a przede wszystkim czy faktycznie reaguje na głośne lub wulgarne 

zachowanie grających? 

4. Jak wynika zarówno z informacji jakie otrzymałam od mieszkańców, jak i z informacji 

zamieszczonych przez Wojciecha Chudego w mediach społecznościowych, wedle deklaracji 

na spotkaniu 13 sierpnia, osoba pilnująca porządku miała być obecna nie tylko w soboty, ale 

również w inne dni gdy boisko jest otwarte. 

a) Dlaczego w protokole ze spotkania Szkoła wpisała obecność osoby pilnującej porządku 

tylko w soboty, pomijając inne dni? 

b) Czy Szkoła informowała kogoś o zmianie w tym zakresie względem deklaracji ze spotkania 

w dniu 13 sierpnia? Jeżeli tak, to kogo i w jakiej formie? 

c) Czy Szkoła planuje zapewnić osobę pilnującą porządku w inne dni, gdy boisko Orlik jest 

otwarte (np. podczas ferii zimowych)? 

5. 

a) Czy zdarza się, że w dniach, w których odbywają się lekcje, w godzinach lekcyjnych (tzn. w 

godzinach od 8:00 do 15:30 według regulaminu Orlika), z Orlika korzystają osoby nie będące 

uczniami SP 51? Jeżeli tak, to kto i w jakim charakterze? 

b) W szczególności, czy w godzinach tych odbywają się mecze, treningi lub zajęcia w innej 

formie, w których uczestniczą osoby nie będące uczniami szkoły SP51? 



c) Czy w roku szkolnym 2024/2025 zdarzyło się już, że z Orlika w godzinach lekcyjnych (tzn. 

od 8:00 do 15:30) korzystały osoby nie będące uczniami SP 51? Jeżeli tak, to kto i w jakim 

charakterze? 

6. Czy Szkoła podjęła działania w kierunku ograniczenia hałasu w postaci krzyków, 

emitowanego przez korzystających z boiska Orlik, w tym podczas zajęć wychowania 

fizycznego oraz treningów prowadzonych na tym boisku? Jeżeli tak to jakie? W szczególności: 

a) Czy Szkoła zaleciła nauczycielom prowadzących zajęcia wychowania fizycznego lub treningi 

na Orliku aby zwrócili uwagę na hałas w postaci krzyków podczas zajęć oraz starali się ten 

hałas ograniczać? Jeżeli taki, to w jakiej formie nastąpiło to zalecenie? 

b) Czy Szkoła informuje podmioty (szkółki, kluby, osoby prywatne, i inne) rezerwujące lub 

wynajmujące Orlika o konieczności zwrócenia uwagi na hałas emitowany w postaci krzyków 

oraz o potrzebie podjęcia starań ograniczenia tego hałasu? Jeżeli tak, to w jakiej formie? 

c) W jaki sposób Szkoła monitoruje, czy starania mające na celu ograniczenie hałasu w 

postaci krzyków są faktycznie podejmowane oraz czy przynoszą efekty? 

7. 

a) Na stronie internetowej Szkoły znajduje się plan lekcji. Przy lekcjach nie będących 

zajęciami wychowania fizycznego podawany jest numer sali, gdzie dane zajęcia się odbywają. 

Przy zajęciach wychowania fizycznego zamiast sali podawane są oznaczenia od WF 1 do WF 

11. Które z tych oznaczeń odnosi się do boiska Orlik? 

b) Jeżeli wskazane oznaczenia nie odnoszą się do miejsca, w którym odbywają się konkretne 

lekcje wychowania fizycznego, to bardzo proszę o wyjaśnienie w jaki sposób można z planu 

odczytać które zajęcia lekcyjne i w jakich godzinach odbywają się na Orliku. 

8. 

a) Od kiedy funkcję wicedyrektora Szkoły pełni obecny wicedyrektor, pan Maciej Bandosz? 

b) Od kiedy funkcję administratora Orlika pełni obecny administrator, pan ? 

 

 

Z poważaniem 

Ewa Jemielity 

 


